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Referat  skolebestyrelsesmøde nr. 10 

Onsdag den 28. august 2019 kl. 17.15 – 20.00  
 
 

Forældrerepræsentanter 
Tenna Stærmose: Alberte 7.b 
Rasmus Høiby: Erik 8.c Toke 6.c 
Nanna C. Olsen: Alice 6.b  
Mads K. Andersen: Mathilde 3.b Rasmus 7.b 
Mirsad Dajic: Lejla 3.c, Elma 4.b 
Vivi L. Christensen: Jonas 3.c Christian 5.c  
Ariful Islam: Ashra 2.c 
Saiqa Qayyum Maya 5.b (Suppleant) 

Medarbejderrepræsentanter: 
Kim Truelsen, lærer  
Jørgen Pagh, pædagog 
Ledelsesrepræsentanter:  
Kirsten Frøhlich Brønd, skoleleder 
Kristoffer Færkel, souschef 
Elevrepræsentanter:   
 

Ordstyrer: Vivi 
Afbud fra Saiqa og tenna 

Referent: Kristoffer 
 

      

Vi starter mødet med en sandwich fra kl. 17.00 og selve mødet starter 17.15 
  
 

Dagsordenpunkt og sagsfremstilling Type  Tid Ansvarlige 

1. Godkendelse af referat 
vedtaget 

vedtagelse 
 

5 min ordstyrer 

2. Nyt fra eleverne 
Eleverne har ikke valgt endnu  
Der var ikke noget ny  

orientering og 
spørgsmål 

15 min eleverne og 
Kristoffer 

3. Velkommen til Mariann Würtz som er ny 
faglig leder i indskolingen 

Der blev sagt goddag til Mariann og hun fortalte om 
hendes baggrund og lidt om de opgaver der står lige for. 

 

orientering og 
spørgsmål  

15  min Kirsten 

4. Årshjul for Skolebestyrelsen 
Oplæg til årshjul vedlægges og der skal 
kommes med forslag 

Årshjulet blev gennemgået og der blev tilføjet enkelte 
elementer. Det tages løbende op. 
Vedhæftes referatet 
 

drøftelse 35 min ordstyrer 

5. Enghavegårddagen 
Evaluering af dagen og Skolebestyrelsens bod 
 

Der var enkelte personer der ikke havde mulighed for at 
betale med mobil pay og Gladsaxe kortet. Det tænkes at 
blive et mindre problem efterhånden som det bliver 
”normalt”, men der skal også tænkes i hvordan man kan 

drøftelse 20 min ordstyrer 

 

Et godt sted at være 
Et godt sted at lære 
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imødekomme den udfordringer. Det er ikke muligt at 
betale kontant if vores regler for kontantkasser. 
Der ønskes at vi udvikler Enghavegård dagen til også at 
omhandle at vise frem. Men vi skal også lade dagen 
være den hyggelige dag for det sociale møde i området 
som det er. 
Der var for lidt mad i år. Det skal vi forholde os til næste 
år. 

 

 
6. Revision af principper 

Hvordan går vi i gang og hvornår skal der være 
deadline. 

Vi udarbejdede et par principper sidste år. Omkring 
Skolestart og brug af indtægter fra Enghavegård dagen. 
De må betragtes som opdaterede.  
Der blev åbnet op for hvilke principper skolebestyrelsen 
kunne ønske sig: 

- Skole-/hjem samarbejdet. 
- Svartid på mails 

Der aftales at Kirsten og Kristoffer gerne i samarbejde 
med skabet udarbejder en oversigt over områder hvor 
der kan ønskes principper der er udarbejdet af 
skolebestyrelsen. Dette skema udarbejdes og 
fremlægges til debat ved næste skolebestyrelsesmøde. 
 
https://www.uvm.dk/folkeskolen/organisering-og-
ledelse/skolens-ledelse/skolebestyrelsen 

drøftelse 40 min Kirsten og 
Tenna 

7. Eventuelt 
Nis sender et stillingsopslag på vikarer til 
Rasmus.  
Der har været en manglende forståelse for 
hvorfor eleverne skulle starte året med at 
arbejde med ”Skøn skole”. Efter evaluering i 
skabet tages punktet op i skolebestyrelsen. 
Forslag om at ”Digital dannelse” til et 
forældremøde tidligere end i 5 klasse. 

orientering 10 min ordstyrer 

 
8. Punkter til kommende møder ud over 

årsplanen 
 

 
 

forslag 
 

5 min ordstyrer 

 
Kommende møder 
28.august. 24.september, 23 oktober, 
28.november, 9.januar, 4.februar, 18.marts, 
16.april, 13.maj, 15.juni 
 

Mødet med Børn og undervisningsudvalget 31. oktober er aflyst – vi venter på en ny dato 


